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To nie był zły rok. Tak ocenia mijające 12 miesięcy cieszyńska policja i ich szef - młodszy inspektor Krzysztof
Mancewicz. Ubiegły rok zapisał się w mediach spektakularną akcją policji - kazaniami głoszonymi w kościołach. To
był dobry pomysł i będziemy go kontynuowali - mówi Radiu 90 Krzysztof Mancewicz. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Wzrosła wykrywalność - zmalał liczba przestępstw kryminalnych. Może nie jest idealne ale wskaźniki się poprawiają -
dodaje komendant Mancewicz. Największą wykrywalnością policjanci mogą pochwalić się w przestępstwach
związanych z kradzieżą z włamaniem. Niestety na terenie powiatu cieszyńskiego w minionym 2006 roku zgwałcono
10 kobiet - wszystkich sprawców ujęto. 
Mieliśmy także sukcesy samych policjantów w ogólnopolskich konkursach - dodaje Mancewicz 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Cieszyn jest miastem przygranicznym. Od wielu lat udaje nam się rozwijać współpracę z czeską policją jak i z
służbami granicznymi - mówi Mancewicz. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Wspólną akcją polskich i czeskich stróżów prawa przed Bożym Narodzeniem było rozdawanie ulotek w obu
językach ostrzegających przed kieszonkowcami.

Jan Bacza
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